
Rada Miejska w Nowej Rudzie
Radni-Sesja

Protokół nr  46/22
XLVI Sesja w dniu 30 marca 2022 
Obrady rozpoczęto 30 marca 2022 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:30 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.
Obecni:
1. Andrzej Behan – Przewodniczący Rady Miejskiej
2. Marta Chojecka
3. Jacek Cichański
4. Andrzej Czerniatowicz
5. Zdzisław Druciak 
6. Bogusław Frącek
7. Halina Gajcy
8. Dawid Jędrzejewski
9. Zbigniew Karczewski
10. Jolanta Kasprzyk
11. Marian Kocoń
12. Magdalena Lichwa
13. Jerzy Pulit
14. Janusz Staniocha
15. Jerzy Strawiński
16. Artur Turański
17. Jarosław Ubik
18. Regina Wałęsa
19. Kinga Wiechetek
20. Piotr Wróbel
21. Jadwiga Ziemska

Ad. 1. Otwarcie sesji i powitanie gości.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej.
Powitał radnych oraz zaproszonych gości.

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie stwierdził,  że w
sesji  uczestniczy  21 radnych,  co  stanowi  quorum niezbędne  do  podejmowania  prawomocnych
decyzji.

Ad. 3. Porządek obrad sesji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  radnych  i  zgromadzonych  gości  czy  są  uwagi  bądź
zapytania do proponowanego porządku obrad. 
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Radny Jarosław Ubik – wnioskuje o dodanie do porządku obrad punktu dot. likwidacji szpitala w
Nowej Rudzie. Właśnie teraz jest procedowana w Starostwie Powiatowym uchwała dot. likwidacji
tego szpitala. Myśli, że Rada Miejska w Nowej Rudzie powinna zająć stanowisko w tej sprawie. W
przerwie zostanie przygotowane takie stanowisko, które powinno być przesłane do Rady Powiatu,
żeby powstrzymać eksterminację  ludzi przez Zarząd Powiatu Kłodzkiego. Jest  to kolejna rzecz,
gdzie my jako radni, mieszkańcy jesteśmy pomijani i nie informuje się nas o tak ważnych rzeczach. 

Radna Magdalena Lichwa – podpisuje się pod tym wnioskiem. Z tego co usłyszeli na sesji Powiatu
radni powiatowi oczekują od Rady Miejskiej w Nowej Rudzie zajęcia stanowiska. Gdyby nie słu-
chali sesji Rady Powiatu to nikt by nie wiedział, że taka rzecz się dzieje. Noworudzcy radni powia-
towi stanęli za szpitalem i oczekują na zajęcie stanowiska przez Radę  Miejską w Nowej Rudzie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnego Jarosława Ubika w jakiej formie chce zająć to sta-
nowisko. 

Radny Jarosław Ubik – chce, żeby był to Apel Rady Miejskiej w Nowej Rudzie. 

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta - zaproponował wprowadzenie do porządku obrad w pkt 6
ppkt c projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miejskiej Nowa Ruda . 

Głosowano wniosek w sprawie:
o wprowadzenie sprawy dot. przyjęcia apelu w sprawie szpitala w Nowej Rudzie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (21)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bo-
gusław Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Ma-
rian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Ja-
rosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska

Głosowano wniosek w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad w pkt 6 ppkt c projektu uchwały w sprawie emisji obligacji ko-
munalnych Gminy Miejskiej Nowa Ruda . 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (20)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bo-
gusław Frącek, Halina Gajcy, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, Magdalena 
Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina 
Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska
BRAK GŁOSU (1)
Dawid Jędrzejewski

Z powodu błędu systemu głosowania  radny Dawid Jędrzejewski głosował „za”  wprowadzenia do 
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porządku obrad w pkt 6 ppkt c projektu uchwały przez podniesienie ręki. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie porządek   
obrad.
Rada Miejska w Nowej Rudzie   21   głosami „za”   przyjęła porządek obrad w brzmieniu:
Otwarcie sesji i powitanie gości.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Porządek obrad sesji.
4. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej.          
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od
dnia 15 lutego 2022 r. do dnia 21 marca  2022 r.
6. Podjęcie uchwał :

a) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda
b) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2022.  
c)w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miejskiej Nowa Ruda . 
d)w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnień w ramach regionalnej pomocy inwestycyjnej od
podatku od nieruchomości położonych na terenie gminy miejskiej Nowa Ruda
e)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres  do 10 lat w trybie bez-
przetargowym na grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda
f)w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres  do 10 lat w trybie bezprze-
targowym na grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda
g)  w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 2 im. Janusza Korczaka w Nowej Rudzie
poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych
h) w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 7 im. Tadeusza Kościuszki w Nowej Rudzie
poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych
i) w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022.
j) w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w
Żłobku Miejskim nr 1 w Nowej Rudzie
k) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdom-
ności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda w 2022 r.
l) w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 na tere-
nie gminy miejskiej Nowa Ruda

7. Przyjęcie apelu w sprawie szpitala w Nowej Rudzie
8. Interpelacje radnych.   
9. Zapytania radnych.
10. Sprawy różne  
11. Zakończenie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że pożegnał ten świat wieloletni kolega, radny Henryk
Zimoch, który funkcję radnego sprawował w latach  2002 – 2014, od IV do VI kadencji.  W IV ka-
dencji pracował w Komisji Rewizyjnej, w V i VI kadencji w Komisji Porządku Publicznego i Ko-
munikacji.   Znaliśmy go chyba wszyscy. Zawsze pod koniec każdych obrad w sprawach różnych
pytał „ Panie Burmistrzu jak tam z lampami na Jaworniku”. Tak to zostało zapamiętane. Ale nie tyl-
ko tym się zajmował. Był radnym aktywnym. Był osobą koleżeńską, współpracował z nami na tyle
ile mógł. To, że był radnym trzy kadencje świadczy o tym, że był zwłaszcza w Drogosławiu osobą
bardzo popularną.  
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o uczczenie zmarłego minutą ciszy. 
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Ad.4. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu XLIV  sesji. Wobec 
braku głosów poddał Protokół pod głosowanie.     

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (21)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bo-
gusław Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Ma-
rian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Ja-
rosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska

Ad.5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyj-
nym od dnia 15 lutego 2022 r. do dnia 21 marca 2022 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania odnośnie Spra-
wozdania Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym  od dnia 15 
lutego 2022 r. do dnia 21 marca 2022 r.
Wobec braku  głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał Sprawozdanie pod głosowanie.   

Głosowano w sprawie:
Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 
15 lutego 2022 r. do dnia 21 marca 2022 r. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne: ZA (21)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bo-
gusław Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Ma-
rian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Ja-
rosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska

Ad.6. Podjęcie uchwał :
a) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda
b) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2022.

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – omówił projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej pro-
gnozy finansowej Miasta Nowa Ruda  oraz w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na
rok 2022.

Radny Piotr Wróbel -  Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej - komisja pozytywnie
zaopiniowała omawiane projekty uchwał.
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Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do omawianych
projektów uchwał.
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (21)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bo-
gusław Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Ma-
rian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Ja-
rosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska

Uchwała 352/XLVI/22
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2022.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (21)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bo-
gusław Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Ma-
rian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Ja-
rosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska

Uchwała 353/XLVI/22
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2022.

c) w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miejskiej Nowa Ruda

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – poinformował, że projekt uchwały jest konsekwencją zmian w
budżecie i wieloletniej prognozie finansowej. W roku bieżącym na pewno nie dostaniemy kolejnej
zaliczki do rozliczenia projektu współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej. Środki uzyska-
ne z emisji obligacji komunalnych ( 85 tys. zł.) zostaną przeznaczone na wyprzedzające finansowa-
nie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej – realizacja pro-
jektu dot. wymiany wysokoemisyjnych źródeł ciepła.   Wykup obligacji  nastąpi w roku 2023 z
otrzymanej refundacji poniesionych wydatków w projekcie w roku bieżącym. Są to obligacje jed -
noroczne.  

Radny Piotr Wróbel -  Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej - komisja pozytywnie
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zaopiniowała omawiany projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miejskiej Nowa Ruda. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (21)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bo-
gusław Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Ma-
rian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Ja-
rosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska

Uchwała 354/XLVI/22
w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miejskiej Nowa Ruda

d) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnień w ramach regionalnej pomocy inwestycyj-
nej od podatku od nieruchomości położonych na terenie gminy miejskiej Nowa Ruda

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – poinformował, że uchwała została podjęta w lutym br i została
przesłana wg kompetencji do Regionalnej Izby Obrachunkowej.  Regionalna Izba Obrachunkowa
poprosiła o dookreślenie zapisów dot. pojęcia "nowej inwestycji". Zgodnie z sugestiami niezbęde
stało się doprecyzowanie § 2 ust.1 uchwały tak aby w przyszłości nie budził wątpliwości interpreta-
cyjnych.

Radny Piotr Wróbel - Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej - komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnień w ramach regionalnej pomocy inwestycyjnej od 
podatku od nieruchomości położonych na terenie gminy miejskiej Nowa Ruda. 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (18)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bo-
gusław Frącek, Halina Gajcy, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, Magdalena 
Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Piotr Wró-
bel, Jadwiga Ziemska
PRZECIW (1)
Artur Turański
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
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Dawid Jędrzejewski, Kinga Wiechetek

Uchwała 355/XLVI/22
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnień w ramach regionalnej pomocy inwestycyjnej 
od podatku od nieruchomości położonych na terenie gminy miejskiej Nowa Ruda. 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 10 lat w trybie bez-
przetargowym na grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda

Pani Marzena Wolińska – Zastępca Burmistrza – poinformowała, że pierwszy projekt uchwały  w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 10 lat w trybie bezprzetargo-
wym na grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda dot. spółki NUK.  Jest to teren 
ponad 20 ha, na których dzisiaj jest PSZOK i składowisko odpadów, na którym spółka planuje re-
alizację przeniesienia części lub całej bazy z ul. Żeromskiego. Teren przy ul. Żeromskiego jest za 
mały a siedziba jest mocno zniszczona. Okres 10 lat wymaga zgody Rady Miejskiej na dzierżawę. 

Radny Piotr Wróbel - Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej - komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 10 lat w trybie bezprzetar-
gowym na grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (21)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bo-
gusław Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Ma-
rian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Ja-
rosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska

Uchwała 356/XLVI/22
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 10 lat w trybie bez-
przetargowym na grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda. 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 10 lat w trybie bez-
przetargowym na grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda

Pani Marzena Wolińska – Zastępca Burmistrza – poinformowała, że projekt uchwały  w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 10 lat w trybie bezprzetargowym na
grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda tym razem dotyczy młodego rolnika, któ-
ry ma już wydzierżawione od miasta grunty, ale na 3 lata. Rolnik chce ubiegać się o pomoc finanso-
wą ze specjalnego funduszu, który został utworzony dla młodych rolników rozpoczynających dzia-
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łalność. Wymogiem otrzymania środków jest umowa 10-letnia. 

Radny Piotr Wróbel - Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej - komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 10 lat w trybie bezprzetar-
gowym na grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (21)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bo-
gusław Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Ma-
rian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Ja-
rosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska

Uchwała 357/XLVI/22
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 10 lat w trybie bez-
przetargowym na grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda. 

g) w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 2 im. Janusza Korczaka w Nowej Rudzie
poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych
h) w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 7 im. Tadeusza Kościuszki w Nowej Ru-
dzie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydz. Infrastruktury Społecznej – powiedział, że przedstawiony
projekt uchwały jest konsekwencją przyjęcia uchwał o zamiarze likwidacji oddziałów przedszkol-
nych. Została przeprowadzona procedura w wyniku której wszystkie elementy zostały spełnione. W
dn.  14 lutego 2022r.  uzyskana została  pozytywna opinia  Kuratora Oświaty więc można podjąć
uchwały o przekształceniu szkół poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. W Nowej Rudzie
oddział przedszkolny zostanie utworzony w Przedszkolu „Plastuś”. W Słupcu zostaną ogłoszone
konkursy po podjęciu uchwały. Dzieci 6-letnie będą uczęszczały do przedszkoli niepublicznych. 

Radny Jacek Cichański - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych - komisja pozytywnie zaopi-
niowała projekty uchwał.

Radny Artur Turański  –  zapytał  w imieniu rodziców, dlaczego likwidowany jest  oddział  na ul.
Srebrnej. 

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydz. Infrastruktury Społecznej – odpowiedział, że chodzi o od-
dział przedszkolny. Jest tylko jeden oddział przedszkolny w  Szkole Podstawowej nr 2 na ul. Srebr-
nej. Dzieci będą przeniesione do Przedszkola „Plastuś”. Będzie to grupa ok. 25 dzieci.
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 Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 2 im. Janusza Korczaka w Nowej Rudzie po-
przez likwidację oddziałów przedszkolnych. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (17)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bo-
gusław Frącek, Halina Gajcy, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, Magdalena 
Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel, Jadwiga 
Ziemska
PRZECIW (1)
Artur Turański
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dawid Jędrzejewski, Kinga Wiechetek
BRAK GŁOSU (1)
Jarosław Ubik

Z powodu błędu systemu głosowania  radny Jarosław Ubik głosował „za”  podjęciem uchwały 
przez podniesienie ręki.

Uchwała 358/XLVI/22
w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 2 im. Janusza Korczaka w Nowej Rudzie 
poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 7 im. Tadeusza Kościuszki w Nowej Rudzie po-
przez likwidację oddziałów przedszkolnych. 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (18)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bo-
gusław Frącek, Halina Gajcy, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, Magdalena 
Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Piotr Wró-
bel, Jadwiga Ziemska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dawid Jędrzejewski, Artur Turański, Kinga Wiechetek

Uchwała 359/XLVI/22
w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 7 im. Tadeusza Kościuszki w Nowej Rudzie
poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. 
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przerwa
po przerwie 

i) w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydz. Infrastruktury Społecznej – poinformował, że co roku w
tym okresie był przedstawiany projekt uchwały w sprawie zmiany Miejskiego Programu Profilakty-
ki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. W
związku ze zmianą Art.21 Ustawy o zmianie ustawy o zdrowiu publicznym oraz niektórych innych
ustaw, Gminy muszą ponownie przyjąć uchwały dotyczące gminnych programów profilaktyki i roz-
wiązywania problemów alkoholowych oraz Gminnych Programów Przeciwdziałania Narkomanii,
które uchwalone zostały przed 1 styczniem 2022 r. Dodatkowo kwota 214.263,00 została wprowa-
dzona do preliminarza wydatków MPPiRPA na rok 2022. Są to środki niewykorzystane w 2021r.

Radny Jacek Cichański - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych - komisja pozytywnie zaopi-
niowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (18)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Zdzisław Druciak, Bogusław Frącek, Halina 
Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Marian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, 
Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wró-
bel, Jadwiga Ziemska
BRAK GŁOSU (3)
Andrzej Czerniatowicz, Jolanta Kasprzyk, Jarosław Ubik

Z powodu błędu systemu głosowania  radni Andrzej Czerniatowicz, Jolanta Kasprzyk, Jarosław 
Ubik głosowali „za”  podjęciem uchwały przez podniesienie ręki.

Uchwała 360/XLVI/22
w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

j) w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka 
w Żłobku Miejskim nr 1 w Nowej Rudzie

Pan  Leszek  Wójcik  –  Naczelnik  Wydz.  Infrastruktury  Społecznej  –  powiedział,  że  poprzednie
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uchwały ustalały pewien sztywny mechanizm opłat za wyżywienie z żłobku. Było to 11zł. i związa-
ne było z, że żłobek finansowany był z Regionalnego  Programu Operacyjnego Województwa Dol-
nośląskiego na  lata 2014 -2020. Dotychczas to 11 zł. było na zasadzie przetargu. Jednak bardziej
uniwersalne będzie określenie maksymalnej nowej stawki na poziomie 0,8% minimalnego wyna-
grodzenia za pracę. W tej chwili jest to 24zł. jednak nie znaczy to, że taka kwota będzie pobierana
od rodziców. Ma informację, że to wyżywienie wzrośnie do 16 zł. Jest to rozwiązanie uniwersalne
dające żłobkowi większe możliwości ustalania opłat.

Radny Jacek Cichański - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych - komisja pozytywnie zaopi-
niowała projekt uchwały.

Radny Piotr Wróbel – Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Budżetowej – powiedział, że komisja
analizowała projekt uchwały. W ubiegłym roku koszt wyżywienia w żłobku wyniósł 73 tys. zł. z
tego 7 tys. zł. za styczeń zostało opłacone w ramach realizowanego projektu. Koszty, które zostały
poniesione za okres luty – grudzień 2021 to 66 tys. zł. Natomiast wysokość pobranych opłat od
kwietnia do grudnia wyniosła 53 tys. zł.  Już w ubiegłym roku przy tej stawce to się nie bilansowa-
ło. Zmiana stawki jest konieczna mając na uwadze, że wszystko drożeje a w szczególności żyw-
ność. Komisja wydała pozytywną opinię. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w 
Żłobku Miejskim nr 1 w Nowej Rudzie. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (21)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bo-
gusław Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Ma-
rian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Ja-
rosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska

Uchwała 361/XLVI/22
w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w
Żłobku Miejskim nr 1 w Nowej Rudzie. 

k) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bez-
domności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda w 2022 r.

Pani Marzena Wolińska – Zastępca Burmistrza – poinformowała, że projekt opieki nad zwierzętami
na rok 2022 jest właściwie powtórzeniem programu, który funkcjonował w 2021r. program został
skonsultowany i przesłany do zaopiniowania przez wymienione w uchwale instytucje. Nie wpłynęła
żadna uwaga do projektu. 
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Radna Regina Wałęsa - Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Ekologii - komisja pozytywnie zaopi-
niowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno-
ści zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda w 2022 r.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (21)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bo-
gusław Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Ma-
rian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Ja-
rosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska

Uchwała 362/XLVI/22
w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bez-
domności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda w 2022 r.

l) w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 na 
terenie gminy miejskiej Nowa Ruda

Pani Barbara Sobczak – Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej – powiedziała, że Ministerstwa Ro-
dziny i Polityki Społecznej ogłosiło program pn. Korpus Wsparcia Seniorów na rok 2022 w dwóch
modułach. Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej wystąpił o środki finansowe na realizację II Modu-
łu czyli opiekę na odległość. Polega to na zakupie opasek bezpieczeństwa wraz z całodobowym
monitoringiem osób wyposażonych w opaski. Program skierowany jest do osób powyżej 65 roku
życia, samotnych, niesamodzielnych, schorowanych. W momencie zagrożenia zdrowia i życia za-
pewniona jest natychmiastowa reakcja. Warunkiem otrzymania środków z programu jest podjęcie
uchwały. 
   
Radny Jacek Cichański - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych - komisja pozytywnie zaopi-
niowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 na terenie 
gminy miejskiej Nowa Ruda. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (20)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Hali-
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na Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, Magdalena
Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina 
Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska
BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Frącek

Z powodu błędu systemu głosowania  radny Bogusław Frącek głosował „za”  podjęciem uchwały 
przez podniesienie ręki.

Uchwała 363/XLVI/22
w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 na te-
renie gminy miejskiej Nowa Ruda. 

Ad.7. Przyjęcie apelu w sprawie szpitala w Nowej Rudzie.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – zapytał, czy wiadomo jaką uchwałę podejmuje Rada Po-
wiatu. Trwa sesja Rady Powiatu i próbował skontaktować się z jednym radnych, p. J. Przybyłem
ale nie odbiera telefonu. Napisał tylko, że jest to zmiana Statutu ZOZ-u kłodzkiego poprzez wykre-
ślenie oddziału wewnętrznego w związku z decyzją Wojewody o likwidacji oddziału. Nie jest to
uchwała w sprawie likwidacji szpitala. ( odczytana została treść sms-a od radnego J. Przybyła)
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy jest to oddział wewnętrzny całego ZOZ-u kłodzkiego
czy tylko oddział wewnętrzny w Nowej Rudzie.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – nie wie.

Radny Jarosław Ubik – poinformował, że podczas słuchania transmisji obrad sesji Rady Powiatu
Kłodzkiego nie słyszał że procedowanie tej uchwały jest następstwem wydanej decyzji przez Woje-
wodę dotyczącej likwidacji bądź wykreślenia oddziału wewnętrznego w szpitalu w Nowej Rudzie.
W związku z tym, jeżeli jest już informacja, że jest to następstwo decyzji Wojewody to uważa, że
może trzeba teraz zmienić ten apel do Wojewody i zapytać w oparciu o co została wydana taka de-
cyzja. Czy to było czyjeś wystąpienie żeby dokonać takiego zapisu w Statucie. 

Radna Magdalena Lichwa – powiedziała, że wyraźnie było powiedziane „likwidacja szpitala ponie-
waż zmierzamy do tego, żeby najlepsza opieka zdrowotna była w Kłodzku i żeby na terenie powia-
tu powstał szpital nowo wybudowany”. Słuchała tego ze zrozumieniem i wyraźnie było powiedzia-
ne o likwidacji szpitala. Nie padły słowa o likwidacji oddziału wewnętrznego w szpitalu w Nowej
Rudzie. Radni na sesji bardzo walczyli o szpital i padło tam takie samo uzasadnienie jak w naszym
Apelu. Wyraźnie też było powiedziane, że proszą o stanowisko Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.
Komisja Zdrowia i Ekologii wiele razy ten temat podejmowała na komisjach. Wszyscy radni byli w
to zaangażowani. Miała być sesja tematyczna w tej sprawie. Myśli, że Apel, który dziś będzie skie-
rowany do do Wojewody czy do Rady Powiatu jest  na miejscu i należy podjąć takie działanie.
Mówi się, że może lepiej jak by funkcjonował tylko szpital w Kłodzku, ale nasze społeczeństwo się
starzeje a z dojazdem do Kłodzka jest różnie. 
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Radny Jarosław Ubik – powiedział, że jeżeli Wojewoda wydał taką decyzję to chce się dowiedzieć
na jakiej podstawie.  

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – stwierdził, że wyrażenie sprzeciwu przeciwko likwidacji
szpitala zawsze będzie słuszne, bo zawsze byliśmy, jesteśmy i będziemy przeciwni likwidacji szpi-
tala. Z uzyskanej przed chwilą w rozmowie telefonicznej informacji jest to zmiana Statutu ZOZ-u
poprzez wykreślenie oddziału wewnętrznego w związku z decyzją Wojewody, która już dawno za-
padła. To nie jest nowa decyzja i zapadła w związku z niefunkcjonowaniem oddziału. Oddział był
kilkakrotnie zawieszany w swoim funkcjonowaniu. Wojewoda w którymś momencie uznał, że ko-
lejne zawieszanie oddziału, który nie działa od wielu miesięcy jest  niewłaściwe i dlatego wydał de-
cyzję o jego likwidacji. Teraz Powiat Kłodzki i ZOZ porządkują sprawy Statutu. Podobno powie-
dziano na sesji, że sytuacja oddziału wewnętrznego w Nowej Rudzie nie uległa zmianie. Gdyby był
lekarz, którego ciągle nie ma ZOZ kłodzki to Statut można zmienić tworząc z powrotem oddział
wewnętrzny, który mógłby funkcjonować. To jest zmiana w dokumentach ZOZ-u, natomiast od-
działu nie ma i wszyscy o tym wiedzą. Apel nie dotyczy tego co dzieje się dziś na sesji Rady Po-
wiatu. 

Radna Jadwiga Ziemska – odnośnie podjęcia tego Apelu była by ostrożna. Treść Apelu powinna
współgrać z uchwałą jaka jest podejmowana przez Radę Powiatu Kłodzkiego. W Apelu jest mowa
o całkowitej likwidacji szpitala, co jak podkreślił Burmistrz nie jest zgodne z treścią Apelu. Są to
zmiany typowo statutowe. Wielokrotnie był podejmowany temat, że szpital ma być w Nowej Ru-
dzie. Były wysyłane pisma do posłów, senatorów podpisane przez mieszkańców ale nie było na nie
odpowiedzi. Apel należy przyjąć rozważnie. Pierwsze należy odczytać treść uchwały, która jest po-
dejmowana a następnie sprecyzować treść Apelu. 

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – w ślad za tym co powiedziała radna Jadwiga Ziemska
twierdzi, że zapis w Apelu „W związku z faktem procedowania w dniu 30 marca 2022 r. przez radę
Powiatu Kłodzkiego projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu podmiotu leczniczego „Zespołu
Opieki Zdrowotnej” w Kłodzku, który to projekt zakłada całkowitą likwidację Szpitala w Nowej
Rudzie” jest nieprawdziwy. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu nie zawiera zmiany polega-
jącej na likwidacji Szpitala w Nowej Rudzie tylko likwidację oddziału wewnętrznego. Tak twierdzi
radny Przybył. Jeżeli faktycznie tak jest to to, co jest w treści Apelu jest nieprawdą. Dziś prawdopo-
dobnie Rada Powiaty nie proceduje zmiany, o której jest mowa w Apelu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Frącek – zauważył, że w szpitalu nadal będą funk-
cjonowały oddziały ZOL-u. Nie chce wprowadzać zamętu. Apel trzeba upublicznić a spowoduje to
niepokój  mieszkańców. Chce uniknąć  niepotrzebnego niepokoju więc proponuje żeby wszystko
przemyśleć, spotkać się ze Starostą na komisji, żeby dowiedzieć się dokładnie o co chodzi. Pochop-
ne działanie może zaszkodzić a nie pomóc.  

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta –uważa, ze faktycznie należy przedyskutować temat na
komisjach  Apel podjąć na następnej sesji,  ale bardziej  precyzyjny np. w sprawie przywrócenia
funkcjonowania oddziału wewnętrznego i oddziału dziecięcego w noworudzkim szpitalu. Takie sta-
nowisko nie będzie wywoływało niepokoju a będzie odebrane przez mieszkańców jako to właściwe
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działanie, którego oczekujemy od Rady Powiatu czy ZOZ-u w Kłodzku. 

Radny Andrzej Czerniatowicz – zwrócił uwagę, że nie było by tej dyskusji i zamieszania gdyby Po-
wiat Kłodzki traktował nas poważnie. To kolejny przykład kiedy o ważnych rzeczach nie jesteśmy
powiadamiani. 

Radna Regina Wałęsa – poinformowała, że na najbliższą środę spróbuje zaprosić Starostę, Wicesta-
rostę, radnych Powiatu Kłodzkiego, żeby zastanowić się jak ponownie otworzyć oddział wewnętrz-
ny i porozmawiać o treści Apelu. 

Radny Janusz Staniocha – podziela zdanie radnego Czerniatowicza. Uważa, że Powiat nas lekcewa-
ży i na każdym kroku jest to widoczne. Do gazet podają błędne informacje, nie przyjeżdżają na za-
proszenie komisji. Nie zwlekał by z Apelem bo trzeba dać sygnał, że czuwamy. W Apelu dołożyć
„lub jego części” i podjąć ten Apel. Jest zwolennikiem wysłania sygnału a nie czekania. 

Radny Jarosław Ubik –  odczytał uzasadnienie uchwały podejmowanej przez Powiat Kłodzki. W
uzasadnieniu nie ma informacji, że jest to pokłosie decyzji Wojewody. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy dotyczy to oddział wewnętrzny całego ZOZ-u kłodz-
kiego czy tylko oddziału wewnętrznego w Nowej Rudzie.

Radny Jarosław Ubik – tylko oddziału wewnętrznego w Nowej Rudzie.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – dopowiedział, że oddział wewnętrzny w Kłodzku i  od-
dział wewnętrzny w Nowej Rudzie to nie jest ten sam oddział ponieważ każdy miał swojego ordy-
natora. 

Radny Jarosław Ubik – pomimo wszystkich sporów, bo widzi niejasności, apeluje do radnych o
podjęcie Apelu. 

Radna Jadwiga Ziemska –apeluje  o rozwagę i  spokój.  Apel  powinien odzwierciedlać faktyczną
sprawę. Do końca nie wiadomo co było intencją podjęcia uchwały przez Radę Powiatu. Kłodzkie-
go, czy chodzi tylko o nasz oddział czy oddział kłodzki. Należy wyjaśnić treść uchwały a następnie
wystosować Apel, który nie mija się z prawdą bo to świadczy też o nas. 

Radna Magdalena Lichwa – powiedziała, że temat nie byłby podniesiony, gdyby to co się dzieje na
sesji Rady Powiatu nie zaniepokoiło radnych. Radni Powiatu Kłodzkiego walczą a my wstrzymuje-
my się. Było powiedziane, że proszą, żeby Rada Miejska w Nowej Rudzie zajęła stanowisko.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Frącek – uważa, że Rada Miejska powinna zająć
stanowisko, ale nie na dzisiejszej sesji. Nie należy przekazywać nieprawdziwych informacji. Nic się
nie stanie jak Apel będzie podjęty na następnej sesji a w międzyczasie odbędzie się posiedzenie ko-
misji. Wnioskuje o wycofanie apelu z dzisiejszej sesji.
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Radna Regina Wałęsa – poinformowała, że w Apelu jest mowa o całkowitej likwidacji szpitala co
nie jest prawdą. Nie można wprowadzać zamętu w społeczeństwie i mówić nieprawdy. Należy wy-
pracować swoje stanowisko na komisji, wysłuchać Starostę, Wicestarostę, Panią Dyrektor ZOZ-u.
Apel powinien być podjęty na następnej sesji. 
 
Radna Magdalena Lichwa – powiedziała, że popiera radnego Staniochę. Należy dać sygnał. Można
zmienić to jedno zdanie i dać sygnał. Komisja Zdrowia i Ekologii również się przekonała, że Po-
wiat o pewnych sprawach nie chce z nami rozmawiać. 

Radny Marian Kocoń – jest za zasygnalizowaniem stanowiska Rady Miejskiej. Tylko zmienić zapis
i można przyjąć Apel. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Wiceprzewodniczącego Bogusła-
wa Frącka. 

Głosowano w sprawie:
wycofania apelu w sprawie szpitala w Nowej Rudzie.. 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (11)
Andrzej Behan, Jacek Cichański, Bogusław Frącek, Halina Gajcy, Zbigniew Karczewski, Jerzy Pu-
lit, Artur Turański, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska
PRZECIW (3)
Zdzisław Druciak, Janusz Staniocha, Jarosław Ubik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Marta Chojecka, Andrzej Czerniatowicz, Jolanta Kasprzyk
BRAK GŁOSU (4)
Dawid Jędrzejewski, Marian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy Strawiński

Z powodu błędu systemu głosowania  radni głosowali przez podniesienie ręki:
Dawid Jędrzejewski - przeciw wycofaniu Apelu
Marian Kocoń  - za wycofaniem Apelu
Magdalena Lichwa  - wstrzymała się od głosowania
Jerzy Strawiński - za wycofaniem Apelu

Ad.8. Interpelacje radnych.

Interpelacje na piśmie złożyli radni: Magdalena Lichwa ( wspólnie z Reginą Wałęsą i Jackiem Ci-
chańskim ), Magdalena Lichwa, Regina Wałęsa, Jadwiga Ziemska wspólnie z Zdzisławem Drucia-
kiem.

Ad. 9. Zapytania radnych.

Radni nie zgłosili zapytań. 
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Ad.10. Sprawy różne - sprawozdania z prac Komisji Stałych za rok 2021

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan –poinformował, że do wglądu są sprawozdania z
prac komisji stałych. Można się z nimi zapoznać. Kolejna sesja odbędzie się tradycyjnie w ostatnią
środę miesiąca chyba, że zajdzie jakaś potrzeba. W związku ze zniesieniem obostrzeń chce, żeby
zapraszać na sesję osoby, które zawsze w niej uczestniczyły. Jak nie dojdzie do jakichś komplikacji
to od maja można już działać normalnie i można będzie realizować sesje tematyczne. 

Ad.11. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem dalszych głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miej-
skiej zamknął XLV sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Przygotował(a): Violetta Wójcikowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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